
Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie športu, školstva, mládeže a kultúry pri Obecnom zastupiteľstve Obce Trnovec 
nad Váhom, konaného dňa 31. januára 2023 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 
3. Diskusia 
4. Záver 

 
K bodu 1 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Katarína Tusková, ktorá privítala všetkých 
prítomných členov komisie, ako aj starostu obce Mgr. Berecza a prednostku obecného úradu Mgr. 
Vargovú. 

 
K bodu 2 
 
Predsedníčka uviedla, že sa blíži zasadnutie obecného zastupiteľstva a jedným z bodov programu 
budú žiadosti o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce. Každý z členov komisie mal možnosť hodnotiť 
jednotlivé žiadosti a prideliť im body, ale ona osobne to neurobila, pretože chcela najskôr vidieť 
vyúčtovanie poskytnutých dotácií za predchádzajúci rok. Okrem toho v minulých rokoch členovia 
komisie pridelili žiadostiam body, ale neprihliadala na ne komisia finančná ani poslanci. V rozpočte 
bolo na poskytnutie dotácií schválených 20 tisíc Eur, žiadatelia pýtajú viac než 38 tisíc, takže obec 
nemôže vyhovieť v plnej výške, ale dodatočne sa našla suma 7.000 Eur, ktorá by mohla byť použitá na 
dotácie.  
 
Predsedníčka komisie potom informovala, že včera s členmi komisie D. Marčekom a I. Mesárošovou 
podrobne skontrolovali všetky žiadosti podané v minulom roku a ich vyúčtovanie. Niektorí žiadatelia 
všetky položky vyúčtovali vzorne, niektorí však použili doklady, ktoré by ani nemali byť za účtovný 
doklad uznané. Navrhla osloviť jednotlivé organizácie a upozorniť ich, čo nebolo správne vyúčtované, 
niektorí z nich by mali dokonca časť peňazí vrátiť. Prečítala si aj správu našej hlavnej kontrolórky, 
nemôže povedať, ako brala tie vyúčtovania ona, keďže by podľa správy mali byť v poriadku, ale oni 
ich včera podrobne prezerali a niektoré boli naozaj veľmi nedostačujúce. Po diskusii s I. Mesárošovou 
a D. Marčekom by chcela navrhnúť, aby sa vypracovalo nové všeobecne záväzné nariadenie vrátane 
manuálu vyúčtovania. Pri Klube JDS sa jej páčilo, že pri všetkých podujatiach bola aj prezenčná listina. 
Pani Horváthová povedala, že prikladajú aj pokladničný doklad, aj prezenčnú listinu, aby bolo zrejmé, 
kto si čo prevzal. Zároveň je to dobrý spôsob, ako zistiť, koľko ľudí príde na jednotlivé akcie. K. 
Tusková opakovala, že sa pripraví nové VZN a manuál vyúčtovania, pokiaľ nebudú vyúčtovania 
v súlade s týmito dokumentmi, budú musieť žiadatelia peniaze vrátiť obci. V. Horváthová uviedla, že 
keď združenie získa dotáciu, v zmluve je uvedený termín, dokedy treba vyúčtovať a informácia o tom, 
že čo organizácia neminula, je povinná vrátiť na účet. K. Tusková jej pripomenula, že niektorí sa 
týchto ustanovení nepridŕžajú a za rok 2022 vrátili časť financií len stolní tenisti a futbalisti. Ing. 
Ábrahámová sa spýtala, či sa nedajú na dotácie použiť aj tieto prostriedky, I. Mesárošová jej 
odpovedala, že tie boli vrátené už v minulom roku a boli na rok 2023 v rozpočte zahrnuté. 
 
Potom privítala K. Tusková pani Lenčéšovú z OZ Farao, ktorá prišla na zasadnutie, začala preto ich 
žiadosťou. OZ Farao žiada dotáciu 1.700 Eur, z toho 100 Eur na barel cup. V. Lenčéšová povedala, že 
požiadala aj na ten, chce sa zároveň spýtať, či sa bude dať urobiť v Miestnom kultúrnom stredisku, K. 
Tusková ju informovala, že MKS si môže podobne ako v minulých rokoch prenajať bezplatne, ale 
náklady na kúrenie sú 300 Eur za deň. V. Lenčéšová sa spýtala, aké sú to poplatky, starosta jej 
odpovedal, že pokiaľ sa bude počas akcie kúriť, či už hodinu alebo deň, za jeden deň kúrenia sa účtuje 
sadzba 300 Eur. 



K. Tusková pokračovala, že ďalej OZ Farao žiada prostriedky na ustajnenie, reprezentáciu, štartovné, 
ubytovanie. Otvorene povie, že si pozrela facebookový profil združenia a zisťovala si aj informácie, 
vie, že v klube je cca 25 detí, ale koľko z nich je z Trnovca nad Váhom. V. Lenčéšová ju opravila, že 
v OZ Farao je 19 detí, pokiaľ ide o Trnovčanov, tri osoby sú z jej rodiny a sú tu aj tri ďalšie deti. K. 
Tusková opakovala otázku, koľko je v klube detí s trvalým pobytom v obci, pani Lenčéšová sa spýtala, 
či je jej dcéra dieťa, na otázku, koľko má rokov, povedala 23. K. Tusková odpovedala, že v tom 
prípade dieťaťom nie je, teda s trvalým pobytom v našej obci sú v OZ Farao štyri deti. Spýtala sa, či 
teda budú robiť barel cup, lebo si pozreli vyúčtovanie za minulý rok, kde tiež bol uvedený, pritom sa 
nekonal, preto túto sumu mali vrátiť na účet obce. V. Lenčéšová tvrdila, že ona dostala informáciu, že 
keď peniaze neminú, môžu si ich nechať. I. Mesárošová sa jej spýtala, kto jej dal túto informáciu, 
povedala, že to bola bývalá prednostka Mgr. Lovíšková. 
 
K. Tusková ďalej upozornila, že na dotácie nie je právny nárok, rozhodli sa odpočítať niektoré položky 
a navrhujú poskytnúť OZ Farao sumu 300 Eur na reprezentáciu, na ubytovanie, štartovné a na 
preteky. Spýtala sa, či združenie žiadalo dotáciu aj z mesta Šaľa, keďže deti sú aj odtiaľ. V. Lenčéšová 
povedala, že reprezentujú Trnovec nad Váhom, kde majú aj sídlo. V obci je však vybavenie na 
dedinskej úrovni, nie je tu vhodný areál, musia ísť do X bionic v Šamoríne. Povedala, že ten, kto 
vybudoval futbalový štadión, môže vybudovať areál aj pre nich. K. Tusková jej pripomenula, že len 
štyri deti sú z našej obce, V. Lenčéšová povedala, že obec jej neponúkla možnosti ako futbalistom. 
Mgr. Vargová zasiahla do diskusie, povedala, že futbalový areál bol postavený už dávno, dnes sú 
podmienky takéto, jedná sa o veci, ktoré obecný úrad získal v minulosti a nedokáže to ovplyvniť. V. 
Lenčéšová sa vyjadrila, že keď budeme stále odsúvať jazdecký šport, hoci je na inej úrovni ako 
futbalisti, treba porovnať úroveň ich ligy a OZ Farao. K. Tusková jej pripomenula, že vlani sa vyjadrila, 
že je vďačná za akúkoľvek pomoc, dostane dotáciu 300 Eur. V. Lenčéšová jej povedala, že mesačné 
náklady majú 2 000 Eur, K. Tusková jej odporučila pýtať si aj od niekoho iného, obrátiť sa aj na mesto 
Šaľa. Mgr. Vargová dodala, že keby bola iná situácia, poslanci sa vždy snažia vyhovieť čo najlepšie, 
podporiť združenia, aby mohli realizovať svoje aktivity, ale v súčasnosti je aj obec v zlej finančnej 
situácii, tento rok viac poskytnúť nemôže. Uvidíme, čo bude na budúci rok. K. Tusková doplnila, že po 
minulé roky združenie od obce peniaze dostalo, tento rok im viac nemôžeme dať. V. Lenčéšová sa 
spýtala, či majú vrátiť sto Eur, ak nebudú organizovať barell cup, K. Tusková jej odpovedala, že 
peniaze vrátiť nemusia, dostanú okrem toho ešte 300 Eur, teda na každé dieťa s trvalým pobytom 
v obci sumu 100 Eur. 
 
Potom sa do diskusie zapojil D. Marček, podľa neho sa nedá porovnávať futbal a jazdecký šport, už 
len behať 2 x 45 minút je náročné, V. Lenčéšová mu odpovedala, že deti z ich združenia to hocikedy 
zvládnu, aj 10 km behu, posilňovanie s činkami a pod. D. Marček povedal, že on je fanúšikom futbalu 
a vidí, koľko tí chlapci obetujú, podľa neho pani Lenčéšová už v minulosti robila narážky na dotácie 
pre futbalistov. Mgr. Vargová povedala, že je úplne bezpredmetné porovnávať jednotlivé druhy 
športov. V. Lenčéšová sa vyjadrila, že aj v obci môže urobiť preteky, na ktoré pozve zástupcov 15 
krajín, ale v obci na to nie sú podmienky. D. Marček jej odpovedal, že aj obec by jej postavila halu, ale 
zatiaľ nie je z čoho ani platiť elektrinu. K. Tusková dodala, že ostatné organizácie sa zapájajú aj pri 
obecných podujatiach. OZ  Farao nie, a nevidela ju na akciách ani ako súkromnú osobu. V. Lenčéšová 
povedala, že raz sa konalo stretnutie, ktoré zvolal PhDr. Ladislav Berecz, vtedy povedala, že rada 
urobí podujatie, všetkým návrhom je absolútne otvorená, nemá s tým problém. Mgr. Berecz jej 
pripomenul, že toto stretnutie sa konalo v rámci občianskych združení, V. Lenčéšová zdôraznila, že už 
vtedy povedala, že je ochotná, ale nemá čas sledovať, kedy je aká akcia. K. Tusková povedala, že 
v budúcnosti sa určite na nejakej spoločnej akcii dá dohodnúť, ale momentálne môže obec poskytnúť 
dotáciu len v sume 300 Eur.  
 
Stanovisko – členovia komisie súhlasia s návrhom 
 
Ďalšou je žiadosť je MO Csemadok, ktorý žiada 4.000 Eur, K. Tusková povedala, že pri kontrole ich 
vyúčtovania za minulý rok zistili neoprávnené výdavky v sume 223,50 Eur, ktoré mali byť vrátené na 
účet obce. Pokiaľ ide o rozpočet žiadosti na rok 2023, žiadajú prostriedky na návštevu divadla, výlety, 
pohonné hmoty a prepravné, predsedníčka uviedla, že nie je naklonená tomu, aby sa peniaze obce 
poskytovali na takéto účely. každá organizácia si môže zabezpečiť náklady na zájazd rozpočítaním 



výdavkov a pokryť ich z účastníckych poplatkov. Kultúrnospoločenské aktivity a všeobecný materiál 
sú v poriadku, ale bude sa krátiť aj čiastka na občerstvenie, a to o polovicu. Keď sa odpočíta tých 223 
Eur a položky, ktoré si vedia vykryť sami, navrhuje sa pre MO Csemadok suma 1 200 Eur. M. Tóth 
konštatoval, že aj na občerstvenie si môžu prispieť z vlastných zdrojov, K. Tusková povedala, že maj 
spoluúčasť 400 Eur. V. Horváthová povedala, že záleží od toho, aké občerstvenie chcú, aj Klub JDS 
robí podobné podujatia a občerstvenie si dokážu zabezpečiť. Ing. Ábrahámová pripomenula, že MO 
Csemadok sa zapája aj do akcií obce, K. Tusková argumentovala, že organizácia nemôže očakávať, že 
jej obec podporí všetky aktivity. 
 
Stanovisko – členovia komisie súhlasia s návrhom 
 
Predsedníčka komisie pokračovala treťou žiadosťou, Klub JDS si pýta na činnosť 2 500 Eur, pokiaľ ide 
o vyúčtovanie za predchádzajúci rok, niektoré položky podľa zmluvy neboli vyúčtované, ten rozdiel je 
363,52 Eur, ktoré mali byť vrátené na účet obce. V. Horváthová povedala, že položky boli vyčerpané, 
ale boli presunuté z jednej položky do druhej. K. Tusková ju upozornila, že na takéto presuny je 
potrebné požiadať obec, ako je uvedené aj v zmluve. Pokiaľ ide o žiadosť na rok 2023, obec nebude 
trvať na vrátení tejto sumy, ale navrhuje poskytnúť Klubu JDS dotáciu na kultúrnospoločenské aktivity 
s výnimkou vstupného do múzeí, hradov či zámkov, výletov vrátane výletu loďou ani na pohonné 
hmoty. Navrhujeme poskytnúť dotáciu v sume 1 500 Eur. V. Horváthová povedala, že keď sa žiadosť 
podávala, nevedeli, čo budú môcť počas roka robiť, Ing. Ábrahámová doplnila, že členky klubu vždy 
ochotne prispejú svojou činnosťou pri každej akcii, ťažko by sa v obci našiel niekto, čo ešte nejedol ich 
medovníky.  
 
Stanovisko – členovia komisie súhlasia s návrhom 
 
Hubert Arrows požiadali o dotáciu 1 500 Eur na športové potreby, vyúčtovanie mali v poriadku, 
neboli v ňom neoprávnené výdavky a na rok 2023 je návrh na poskytnutie dotácie 800 Eur. I. 
Mesárošová doplnila, že takisto ochotne prídu na obecné podujatia, vedú krúžok v základnej škole. 
 
Stanovisko – členovia komisie súhlasia s návrhom 
 
Ďalšou žiadosťou je žiadosť OZ „Keď nevládzeš, tak pridaj...“, žiadajú sumu 1 000 Eur na nákup trofejí 
a medailí. Rebel run je veľká akcia, na ktorej sa stretne tisícka účastníkov, mal by sa konať už šiesty 
ročník. Vyúčtovanie nemalo nedostatky a na rok 2023 komisia navrhuje poskytnúť dotáciu 750 Eur. 
Mgr. Berecz povedal, že nevedel o tomto návrhu, ale rozhodol sa požiadať predsedu združenia, aby 
žiadosť stiahol, potom sa môže táto suma prideliť inej organizácii alebo na činnosť v kultúre. V. 
Lenčéšová sa zapojila do diskusie, povedala, že na túto akciu sem cestujú aj deti z Topoľčianok, I. 
Mesárošová a K. Tusková boli toho názoru, že by žiadosť nemala byť stiahnutá, túto jedinečnú akciu 
odporučil podporiť aj D. Marček. 
 
Stanovisko – členovia komisie súhlasia s návrhom 
 
Predposlednú, šiestu žiadosť podalo TJ Dynamo, ktoré žiadalo na svoju činnosť sumu 4 952 Eur. 
Predsedníčka povedala, že si pozrela vyúčtovanie, majú vysoké bankové poplatky. V. Lenčéšová 
upozornila, že vo VZN je uvedené, že z týchto preňazí sa nesmie splácať renta, výnosy a pod. K. 
Tusková odpovedala, že majú tam aj iné položky, ako poštovné a pod. Mesačne platia 7 eur banke, 
vrátili však obci 868,85 Eur. Po skontrolovaní účtovných dokladov sa zistilo, že by mali vrátiť ešte 
163,15 Eur. V. Horváthová sa spýtala, ako dokladujú poplatok za vedenie účtu, K. Tusková 
odpovedala, že priložia výpis. Povedala, že v novom VZN bude presne uvedené, ktoré položky sa 
môžu nárokovať a ktoré nie, ona osobne bude presadzovať, aby každý, kto dostane dotáciu, urobil 
prezenčnú listinu a doložil 3 – 4 fotografie s logom obce na dôkaz, že obec je ako sponzor podujatia 
uvedená. Po skontrolovaní vyúčtovaní môže konštatovať, že veľmi málo je takých, kde bola obec 
zmienená. V. Lenčéšová sa spýtala, či stačí poďakovanie cez facebook, K. Tusková odpovedala, že 
futbalisti a stolní tenisti robia propagáciu tak, že logo sponzora je zverejnené na drese, ak je 
sponzorom obec, malo by tam byť logo obce. V. Lenčéšová sa spýtala, či sa dá logo niekde zohnať 
v takejto podobe, K. Tusková povedala, že sú firmy, ktoré ho urobia, to už záleží na každom 



podporenom, kde si dá napr. trikot zhotoviť. Potom pokračovala žiadosťou TJ Dynamo, komisia 
navrhuje prideliť im dotáciu v sume 4 000 Eur. V. Lenčéšová sa spýtala, koľko majú členov z našej 
obce, K. Tusková jej odpovedala, že aktívnych hráčov z obce je cca 20.  
 
Stanovisko – členovia komisie súhlasia s návrhom 
 
Napokon predsedníčka pristúpila k poslednej žiadosti, FK Dynamo podrobne rozpísalo všetky položky, 
zakalkulovali všetko, na čo potrebujú peniaze. Stretla sa s prezidentom klubu, ktorý dal aj 
porovnanie, ako sú futbalisti podporovaní v iných obciach. My však nemáme peniaze, preto aj tu jej 
potrebné požadovanú čiastku krátiť. Dotáciu za predošlý rok riadne vyúčtovali, na rok 2023 žiadali 
sumu 22 500 Eur. Potom podrobne oboznámila členov komisie s jednotlivými položkami, V. 
Lenčéšová sa spýtala, akých zamestnancov má FK Dynamo. K. Tusková odpovedala, že sa jedná 
o hospodára, ktorý sa stará o ihrisko. Ing. Ábráhámová uviedla, že mzdy a odvody sú mesačne 120 
Eur, ale budova je obecná, kto udržiava tú? Starosta odpovedal, že zamestnanci obce. K. Tusková 
uviedla, že Ing. Klincko počítal 114 Eur, ale všetko sa zvýšilo, futbalisti sa starajú aj o obecný majetok, 
preto by energie a údržbu mohla platiť obec a dotácia by bola požadovaná na oveľa nižšiu sumu. Mgr. 
Vargová upozornila, že obec bola pripravená prebrať platbu energií, ale ceny pre obec veľmi stúpli 
a FK Dynamo platil menej, teraz by bolo dobré zistiť, aké budú mať nové tarify. Ing. Klincko uviedol 14 
tisíc, lebo takáto suma bola zmienená na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ale je to len odhad.  
 
Mgr. Berecz povedal, že sa pozerá na tabuľku, kde je uvedená podpora v iných obciach, Močenok hrá 
8. ligu a podporu zo strany obce vraj 28 500 Eur, Tešedíkovo je tak isto v 8. lige a podpora je od obce 
55 tisíc Eur, Selice údajne 53 tisíc. K. Tusková ešte doplnila, že plyn platili futbalisti 104 Eur, teraz 
budú platiť 312 Eur. Starosta odpovedal, že to si ešte obecný úrad rozpočíta, či je lepšie prebrať za 
futbalistov energie a dať im nižšiu dotáciu. K. Tusková zhrnula, že navrhnutá dotácia pre FK Dynamo 
je okrem zálohy, ktorú už dostali, v sume 17 450 Eur. Starosta pripomenul, že ak bude energie platiť 
obec, dotácia sa zníži, prednostka povedala, že bude potrebné tieto návrhy upraviť aj v rozpočte. Ing. 
Ábrahámová sa spýtala, či športoví odborníci sú tréneri, V. Lenčéšová sa spýtala, či sa na futbal platí 
vstupné. I. Mesárošová navrhla, aby skúsili zorganizovať nejakú zábavu, požiadať o dotáciu aj inde 
ako od obce, napr. sa obrátiť na NSK, a to sa týka všetkých organizácií. K. Tusková konštatovala, že si 
prešli všetky žiadosti, nebolo to jednoduché, organizácie sú ochotné a vždy sa zúčastňujú na 
obecných akciách. V. Lenčéšová sa spýtala, či sa môže stať, že poslanci tieto návrhy nepodporia, I. 
Mesárošová jej odpovedala, že stať sa môže hocičo, ale zástupcovia organizácií budú pozvaní aj na 
zasadnutie komisie finančnej, podnikateľskej a nakladania s majetkom obce, kde môžu svoje žiadosti 
prezentovať. 
 
Stanovisko – členovia komisie súhlasia s návrhom 
 
K bodu 3 
 
K. Tusková sa členov spýtala, či má niekto diskusný príspevok, Ing. Ábrahámová navrhla utopiť 
Morenu a urobiť pri jazere opekačku, na ktorú si každý môže priniesť, čo potrebuje. 
 
Týmto príspevkom sa program zasadnutia vyčerpal. Ani jeden z prítomných nemal ďalší diskusný 
príspevok a návrhy či pripomienky, predsedajúci preto poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončil. 
 
Zapísala: I. Mesárošová 

 

 

                                                                                     Katarína Tusková 
                                                                          predsedníčka komisie športu, školstva, 
                                                                                        mládeže a kultúry 


